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BESTYRELSEN 
 
Formand: 
Klavs Andreassen 
 
Næstformand: 
Martin Kaalund 
 
Kasserer: 
Bjarne Thor Jensen 
 
Formand SSU: 
Finn Schmidt Jensen 
 
Formand USU: 
Lone Klamer 
 
Formand VETU: 
Anker Blauenfeldt 
 
Formand BREDU: 
Mette Bjersing 
 
Formand UDU: 
Birgit Eriksen 
 
Formand DU: 
Jørn Weirsøe 
 
Bestyrelsesmedlem: 
Per Jakobsen 
 
Sekretær: 
Jonas Pedersen 
 
Suppleanter: 
Bjarne Eriksen 
Lis Haugaard Jensen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bestyrelsens beretning 
v/ Klavs Andreassen 
 
Aktiviteterne i Sjællands Badminton Kreds er mangfoldige – og de 
badmintonmæssige aktiviteter beskrives uddybende i de enkelte udvalgs 
beretninger. Jeg vil derfor beskæftige mig lidt mere med de administrative og 
politiske aktiviteter og udfordringer i denne sæson. 
 
ARBEJDET I DBF 
På repræsentantskabsmødet i DBF blev der vedtaget fælles klubskifteregler for 
alle kredse under DBF, og derved er et længe ønsket regelsæt blev fastsat. 
Klubskiftereglerne er noget lempeligere, end de regler som vi havde fastsat i 
vores holdturneringsreglement, men alle var enige om, at det er vigtigt, at 
klubskiftereglerne er de samme, uanset om det er en spiller fra Sjælland eller 
København, der ønsker at skifte klub.  
Samtidig er reglerne fastsat således, at det skal sikres, at flest mulige kan 
komme til at spille holdbadminton i en ny sæson. Tidligere har en del af vores 
klubber ønsket, at der af hensyn til klubben og de tilbageblevne spillere skulle 
være nogle faste klubskiftedatoer, men disse gælder altså nu kun for en 
begrænset gruppe spillere. 
Alle badmintonklubber er dækket under Idrættens Forsikringer, som er en fælles 
forsikringspakke, som DIF og DGI har tegnet for deres medlemsforeninger. Der 
har været arbejdet på, at DIF og DGI skulle opkræve præmien for forsikringerne 
i fællesskab hos medlemsforeningerne, men da DGI ikke ønskede at deltage i 
den del af samarbejdet, men betale direkte gennem centrale midler, rejste DBF 
ønsket på DIF’s budgetmøde, at præmien også fuldt ud skulle betales af DIF’s 
midler.  
Det var der dog ikke tilslutning til, og derfor besluttede hovedbestyrelsen i 
december, at DBF ikke ville sende regninger ud til badmintonklubberne på 
forsikringsopkrævningen, men at der ville blive fundet andre 
finansieringsmuligheder. Derfor vil der i de kommende år ikke ske direkte 
opkrævning gennem SBKr. af denne forsikringspræmie. 
Vær opmærksom på forsikringerne, som blandt andet omfatter den lovpligtige 
arbejdsulykkesforsikring for jeres ansatte. Fra 1. januar 2005 er det Tryg 
Forsikring, der har overtaget Idrættens Forsikringer, og du kan se mere på 
www.idraettensforsikringer.dk. 
 
NY BREDDEKONSULENT ANSAT 
Vores hidtidige breddekonsulent, Preben Nørgaard, ønskede desværre ikke at 
forlænge sin 2-årige kontrakt, da den udløb i eftersommeren. Den første 
annoncering efter en ny breddekonsulent gav desværre ikke noget resultat, men 
et nyt opslag, også på DBF’s hjemmeside gav en lang række kvalificerede 
ansøgere. 
Blandt disse var der ikke tvivl hos os og DBF om, hvem der var den bedst 
kvalificerede, og her pr. 1. februar er Helle Skovgaard blevet ansat som 
decentral breddekonsulent på halvtid. Helle har i mange år arbejdet som 
ungdomsleder i Hvalsø, og vi ser frem til samarbejdet. Det er fortsat 
klubrådgivning, der er en af de væsentlige prioriteringer i bredde-konsulentens 
arbejde, så hvis du som klubleder har behov for rådgivning eller inspiration, så 
skal du endelig kontakte Helle. 
 
ARBEJDET I SBKr. 
Som det fremgår af alle udvalgsberetninger, er der mange aktiviteter i kredsen. 
Bestyrelsen søger at koordinere og finde midler til de mange aktiviteter. I denne 
sæson har bestyrelsen haft en drøftelse af, hvordan vi skal prioritere de 
forskellige aktiviteter, og vi prøvede alene at se på, hvad aktiviteterne brutto 
koster – ud fra den betragtning, at stort set alle vores indtægter alligevel 
kommer fra vores medlemsklubber. 
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SSU 
 
Formand: 
Finn Schmidt Jensen 
 
Holdturneringen: 
Per Jakobsen 
 

Det var en sund øvelse, og en del af disse principper er også kommet til udtryk i 
det budget, som kassereren og de forskellige minikasserere har foreslået 
bestyrelsen, og som vi har lagt til grund for den kommende sæson. 
Igen i år må vi sige farvel til en række af bestyrelsens medlemmer. Birgit Eriksen 
meddelte allerede ved sæsonens start, at det var hendes sidste år som formand 
for Uddannelsesudvalget og i bestyrelsen. Heldigvis har både Birgit og Bjarne 
givet tilsagn om fortsat at fungere i Breddeudvalget. 
Lone Klamer stopper ved dette repræsentantskabsmøde som formand for 
Ungdomsudvalget; Bjarne Thor Jensen kan desværre ikke længere overkomme 
posten som kasserer, og Martin Kaalund udtræder som næstformand på grund 
af sit civile hverv. Hertil kommer at også Bjarne Eriksen og Lis Jensen stopper 
som suppleanter i bestyrelsen. 
Jeg vil på repræsentantskabsmødet takke alle disse for deres indsats, men 
også her i beretningen skal der lyde en stor tak for jeres kæmpe indsats for 
SBKr. i alle de år, som I hver især har virket. 
 
KONTORET I IDRÆTTENS HUS 
Som bekendt har SBKr. et kontor i Idrættens Hus, og dér har vi indtil nu ikke 
haft nogle ansatte. Da bestyrelsen allerede har starten af sæsonen fik at vide, at 
Bjarne Eriksen ønskede at stoppe med sit administrative virke for SBKr. fra 
bopælen i Ballerup fra det førstkommende repræsentantskabsmøde, har vi i 
lyset af de mange administrative opgaver, der er løst af Bjarne Eriksen og vores 
kasserer Bjarne Thor Jensen, besluttet, at der skal ansættes administrativ 
hjælp. 
Dette vil først og fremmest være videreformidling af post/e-mails og bogføring 
samt større udsendelser, som vi vil klare via vores administrative medarbejder, 
men på sigt kan en række af de administrative funktioner som eksempelvis 
vores holdturneringsledere – og dommerudkaldsleder – udfører formentlig også 
blive løst af en ansat person. 
I beretningen for 2 år siden forudsagde vi, at vi på sigt, blev nødt til at ansætte 
personale til at klare nogle af vores administrative funktioner, og nu vil vi starte i 
det stille. 
 
JUBILÆUM I DIN KLUB? 
Danmarks Badminton Forbund fejrer i denne sæson sit 75 års jubilæum, og alle 
medlemsklubber er orienteret om de mange aktiviteter, der er sat i gang. SBKr. 
kommer gerne og hilser på, når din klub har jubilæum. Det er altid rart for mig 
som formand at møde de nuværende og en lange række af de tidligere ledere i 
de badmintonklubber, hvor der har været aktiviteter i en årrække – kort eller 
lang. 
Vi har dog ikke noget register over, hvornår klubberne kan fejre deres jubilæum, 
så vi håber på at høre fra jer, hvis I holder reception eller andet, hvor I gerne ser 
vores besøg. 
 
 
Afslutningsvis en stor tak til den øvrige bestyrelse, kredsens udvalg og alle de 
frivillige ledere, der ude i klubberne altid stiller op, når der er brug for hjælp. 
Uden jeres store frivillige indsats er det umuligt at drive en organisation til gavn 
for alle badmintonspillere på Sjælland. 
 
 
Seniorudvalget 
v/ Finn Schmidt Jensen 
 
GENERELT. 
SSU har i denne sæson bestået af følgende personer, Formand, Finn Schmidt 
Jensen (Birkerød), Elitespillere, Rikke Broen Magersholt (Lillerød), 
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Elitespillere: 
Rikke Broen Magersholt 
 
Arrangementer: 
Vakant 
 
Talentansvarlig: 
Anders Nielsen 
 
Minikasserer: 
Henning Svendsen 
 
Spillerrepræsentant: 
Niklas Hoff 
 
Suppleant: 
Vakant 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Talentspillere, Anders Nielsen(Værløse), Holdturneringen, Per Jacobsen 
(Græsted), Kasserer, Henning Svendsen (Hundested), samt ikke mindst 
Spillerrepræsentant, Niklas Hoff (Værløse). Der henvises i øvrigt til vores 
hjemmeside, http://www.sbkr.dk/ .  

Det er med stor beklagelse og tårer i øjnene, at vi efter denne sæson må sige 
farvel til Henning Svendsen. Henning har i år besluttet, at denne sæson er hans 
uigenkaldelig sidste indenfor sit mangeårige frivillige arbejde i SBKr. Nu vil han i 
stedet nyde ”sit otium” og følge spillet fra sidelinien. Det er dig vel undt, 
Henning, og vi ønsker dig alt godt i fremtiden og kan kun sige tusinde tak for 
kampen. Det har for mit vedkommende (og sikkert også fra hele det bestående 
udvalg) været en udsøgt fornøjelse at samarbejde med dig. Dette betyder 
selvsagt, at vi foretager en lille rokade i SSU til den næste sæson, som vi vil 
fremlægge på det kommende repræsentantskabsmøde. 

HOLDTURNERINGEN. 
Til årets holdturnering var tilmeldt i alt 159 hold. Der var naturligvis en 
tilbagegang fra sæsonen før. Men tallene lader sig ikke umiddelbart  
sammenligne, idet serie 5 og 7 blev nedlagt til fordel for en bredde-holdturnering 
arrangeret i samarbejde med BREDU. Desværre blev denne turnering absolut 
ingen succes. Vi må nok konstatere, at vi ikke var gode nok til at sælge den til 
klubberne. Dette betyder, at SSU forventer at tilbyde mindst en af de nedlagte 
rækker i den kommende sæson. 
 
I skrivende stund (medio februar) er første runde i slutspillet afviklet på nær en 
del kampe, som måtte udsættes på grund af kraftigt snevejr. Disse kampe 
afvikles inden påske.  
 
På nuværende tidspunkt er 8 hold trukket fra turneringen. Det er trods alt et 
mindre antal end sidste sæson. Men flere vil komme til. Der har været den 
sædvanlige kvote af WO-kampe.  
Vi skal kraftigt opfordre til, at klubberne er realistiske, når der tilmeldes hold til 
holdturneringen. 
Endvidere er det vigtigt, at man i klubberne sørger for, at man gennem sæsonen 
holder styr på, at man har det nødvendige antal spillere til rådighed. 
 
Der er fra tid til anden problemer klubberne imellem omkring fastsættelse at 
spilletidspunkter for de enkelte kampe. SSU er rimeligt fleksible med at flytte 
kampe, men det kræver dog, at vi holdes underrettet om flyttede kampe. Et godt 
råd til klubberne er at lave skriftlige aftaler om kampflytninger. Det er faktisk 
ganske enkelt i disse E-mail tider. 
 
Resultatformidlingen kører upåklageligt på Infosportsiderne. Klubberne er flinke 
til at indtelefonere resultaterne, og derved kan vi præstere en meget hurtig 
resultatformidling.  
Det kan konstateres, at ingen har opdaget, at Kredsen er holdt op med at sende 
resultater ud på papir. 
 
Der har været indgivet det sædvanlige antal protester vedrørende 
styrkerækkefølge og lignende.  
Dog har vi i år oplevet det usædvanlige, at en af protesterne er endt helt oppe i 
DIF´s appeludvalg. 
Det skulle dog gerne blive sidste gang, at det kan ske. Bestyrelsen fremsætter 
forslag til lovændring som umuliggør dette fremover. Det er ikke holdbart, at 
resultatet af en kamp kan ændres flere måneder efter, at den er spillet. 
 
Generelt må det dog konstateres, at tonen klubberne imellem er skærpet de 
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seneste sæsoner. 
Reglerne er i nogle situationer bøjet så meget, at man næsten ikke kan kende 
dem igen. 
 
Det er dog vores opfattelse, at holdturneringen er et godt tilbud til vore klubber - 
det er dog ærgerligt, at der ikke er flere deltagere.  
 
 
ARRANGEMENTER. 
SM for hold. 
Vi må endnu engang konstatere, at klubbernes opbakning og deltagelse i SM 
for hold 2004, igen i år har været glædelig og positiv. På trods af den forholdsvis 
tidlige opstart (indledende runde i uge 34), så lykkedes det endnu engang at få 
afviklet turneringen til alles tilfredshed. Tak for indsatsen til alle klubberne, og vi 
håber. I stiller op igen i august 2005. 
  
Eliterækken blev, for tredje år i træk vundet af Greve. Lillerød har tidligere været 
aldeles suveræne og toneangivende i netop dette mesterskab, og det kunne jo 
godt se ud til, at Greve har tænkt sig at gøre dem kunststykket efter. 3 år i rap, 
det er flot, når man samtidig ved, at Værløse jo også har et stærkt hold. Det 
bliver spændende at se, hvem der trækker det længste strå til august, når vi 
spiller SM for hold igen. 
 
I DH-holdenes SM var det for andet år i træk Humlebæk, der vandt over Hillerød 
i en flot finale. Mon ikke Hillerød vil gøre alt for at vriste dette mesterskab fra 
Humlebæk i næste sæson. Hillerød slog jo netop Humlebæk senere på 
sæsonen i 2. divisions grundspil, og spiller nu om oprykning til 1 division. 
 
I DS/SJ-holdenes SM-mesterskab fik vi for første gang i mange år, Karlslunde 
som vindere. Det er godt at se, at der er liv i den ”gamle” klub endnu. 
 
Også i år, som rosinen i pølseenden, blev der i årets SM for hold indenfor serie 
1-3 også her fundet dobbelte mestre, idet Team GSG, igen i år tog trofæet med 
hjem til Græsted.  
 
Tillykke til alle Mestrene, og vi håber på lige så god opbakning til næste sæson. 
 
SM individuelt. 
Kredsens individuelle mesterskaber i A-B-C-rækken blev i år afviklet den 30. & 
31 oktober i Værløse. Som noget nyt prøvede vi i år at afvikle alle rækker på 
samme sted, nemlig i Værløse. Værløse har - som bekendt -  rigtige gode 
forhold, med 2 haller og et godt cafeteria, så udenoms faciliteterne var absolut i 
top. Ideen med at samle mesterskaberne på samme sted skulle gerne inspirere 
spillerne/ klubberne til at tilmelde sig med et større antal, da spillerne jo kan lave 
”en tur ud af det”, fordi de jo ikke spredes over flere haller rundt om på Sjælland. 
Nogle får lidt længere at køre, men det opvejes forhåbentlig af, at man kan køre 
flere sammen og får måske en lidt sjovere tur ud af det. Vi vil gøre forsøget 
endnu engang til næste sæson, da vi kun har fået positiv respons på det. 
 
Deltagerfeltet havde som sådan en rimelig størrelse, uden dog at være 
prangende. Spillerne leverede varen og fightede, så det var en lyst. Så os, som 
sad på sidelinien, blev vidne til en masse god og underholdende badminton. De 
endelige resultater kan ses på vores hjemmeside, http://www.sbkr.dk/ da det vil 
komme for vidt at medtage alle her. 
 
EN STOR TAK til Værløse for husly og et vel gennemført arrangement. Vi ses 
igen i næste sæson. 
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ØSTMESTERSKABERNE. 
Det var Skovshoved, der var vært ved årets Østmesterskaber. Rammerne var 
også her i orden, specielt var det positivt, at bane 1 var inddraget til tilskuere og 
spillere, da hallen jo ikke har meget plads omkring banerne. Godt arrangement 
og fint gennemført med KBKr som primus motor uden problemer af nogen art. 
 
Deltagerfeltet var også her tilfredsstillende, men det vil, som ved vores andre 
mesterskaber, pynte med lidt flere tilmeldinger og færre afbud. 
 
Også her var vi vidne til mange gode og spændende kampe. Ikke så mange 
overraskelser, selvom den senere vinder i herresingle Niels Christian Kaldau, 
overraskende måtte ud i 3 sæt for at slå Thomas Poulsen fra Værløse. Niels 
vandt med 15 - 12 i 3. sæt, så her kunne der godt være kommet en gedigen 
overraskelse. 
 
Mesterskabsprogrammet var, også i år, sat sammen af SSU (SBKr. og KBKr. i 
skøn forening) og blev kyndigt ledet af KBKr’s SSU. Vi takker for indsatsen. 
 
Nedenfor følger de nye Østmestre. 
 
Herresingle:  Niels Christian Kaldau. 
Damesingle:  Mette Viscovich 
Herredouble:  Joachim Fischer/Jesper Larsen 
Damedouble: Line Isberg/Tina Reese Olsen 
Mixeddouble: Julie Houmann/Zhang Wei 
 
Øvrige resultater kan ses på vores hjemmeside  
http://www.sbkr.dk/ 
 
STORT TILLYKKE til mestrene og velkommen tilbage til næste år. 
 
 
ELITE- OG TALENTGRUPPEN. 
Indledningsvis må det retfærdighedsvis nævnes, at opdelingen/beteg-nelsen 
Elite- og Talentgruppen efterhånden bliver mere og mere flydende forstået på 
den måde, at det netop nærmer sig mere én samlet gruppe, i hvert fald set i 
SBKr-regi. De allerbedste er jo netop under DBF’s vinger og talentmassen 
nedenunder er vel egentlig ligeså meget elite som talenter. Anyway, men netop 
derfor, er der selvsagt også et tæt samarbejde mellem Rikke og Anders (og 
spillerrepræsentanten, Niklas, for den sags skyld) for at få det til at gå op i en 
højere enhed og tilgodese alle parter - bedst muligt. Det har resulteret i nogle 
fremragende ture, såvel socialt, men også resultatmæssigt. Vi må også slå fast, 
at kredsens målsætning på eliteområdet fortsat er at være med til at give de 
bedste spillere i sjællandske klubber en god ballast og en international erfaring, 
som de kan få gavn af i deres fortsatte udvikling som badmintonspillere. Vi gør 
derfor vores bedste for at finde nogle turneringer rundt om i Europa, som har 
den standard, der kræves for at kunne opfylde vores målsætning.  
 
Sæsonen startede med den sædvanlige trænings-samling for vores ”spillertrup” 
i Værløse-hallerne. I år havde vi inviteret KBKr’s SSU med spillere, da vi 
gennem sæsonen netop samarbejder med dem, og her var der så lejlighed til at 
træne lidt andre spillerkonstellationer end ellers.  Her får spillerne, ud over en 
masse spil, også en orientering om de regler/krav vi stiller, når spillerne bliver 
udtaget til at repræsenterer SBKr. Vi præsenterer udvalget, som det ser ud nu, 
ligesom spillernes repræsentant i udvalget også vises frem/vælges. Nuværende 
spillerrepræsentant er Niklas Hoff fra Værløse. Ved træningssamlingen får vi 
også lejlighed til at udveksle spillernes adresser/tlf./e-mail, således at vi 
nemmere kan få dem i tale senere på sæsonen. 
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ELITESPILLERNE. 
Elitetruppen har i denne sæson bestået af 15-18 spillere, som vi forsøger at 
tilbyde hver 2 udsendelser til turneringer i løbet af sæsonen. Der har i de 
seneste år været en øget efterspørgsel efter især turneringer, som giver point til 
verdensranglisten, da dette bl.a. giver spillerne adgang til at kunne deltage i 
større turneringer som Denmark Open. Efterspørgslen blandt elitespillerne har 
derfor især været rettet mod de såkaldte EBC-turneringer. EBC står for 
European Badminton Circuit og er turneringer arrangeret under Det Europæiske 
Badmintonforbund. Turneringerne har et højt internationalt niveau med 
deltagere fra de fleste europæiske lande. 
 
Denne efterspørgsel har vi, efter nøje overvejelser, forsøgt at efterkomme for 
elitespillernes vedkommende. Udsendelsen til denne form for turneringer 
forsøges koordineret med DBF, så vi undgår for store sammenfald og 
uhensigtsmæssige udsendelser. Vi har i denne sæson foreløbig deltaget i EBC-
turneringer i Irland og Norge samt i en turnering i den svenske Grand Prix serie i 
Uppsala. Planerne for resten af sæsonen 2004/05 er, at vi regner med at sende 
et hold spillere til hhv. EBC turneringen Velo Dutch Open i Holland 14.-17. april 
samt til Strassbourg i Frankrig. 
 
På eliteområdet har der også gennem denne sæson været et tæt samarbejde 
mellem SBKr og Københavns Badminton Kreds, hvor vi laver fællesudsendelser 
og koordinerer vores indsats på området for at opnå en optimal tildeling af 
turneringer og makkere for de enkelte spillere. Dette efterhånden mangeårige 
samarbejde mellem kredsene fungerer helt optimalt, når det gælder udsendelse 
af spillere, og vi vil derfor også gerne takke KBKr’s spilleudvalg for året, der gik 
og ser frem til det fremtidige samarbejde. 
 
 
TALENTSPILLERNE 
I seniorudvalget har vi også en talentgruppe. Det primære formål med denne er, 
at ”samle op” på spillere i de første seniorår, der har været vant til megen 
opmærksomhed i ungdomseliterækkerne, men som – medmindre de kommer 
direkte ind på forbundets træning – pludselig kan være meget overladt til sig 
selv.  
 
Hidtil har aktiviteterne i talentgruppen primært bestået af 1-2 udtagelser til især 
hollandske og svenske eliteturneringer. Men i år har vi som noget helt nyt 
etableret en meget individuelt baseret kredstræning, som ligger en formiddag 
om ugen. Den overordnede målsætning med træningen er, at de spillere, der er 
i træningens primære gruppe – maximalt 8 – i løbet af det første år bliver i stand 
til selv at tilrettelægge og gennemføre deres træning. Derefter er det tanken, at 
de skal kunne fortsætte på træningen, men at der skal tilbydes pladser til nye 
spillere, som træneren så kan have primært fokus på. Denne fremgangsmåde 
skulle efter nogle år gerne resultere i et rigtig godt træningsmiljø for de spillere, 
der ønsker at træne så seriøst og målrettet, som det kræves for at kunne klare 
sig på forbundsplan. 
 
Træningen har i år været varetaget suverænt af Tanja Berg, som har meget stor 
erfaring i at arbejde individuelt med talentspillere – og som både i og uden for 
træningsbanen til fulde har levet op til de krav, der stilles til, at en sådan træning 
skal kunne fungere og give udbytte for spillerne. Vi håber derfor meget på at 
kunne fortsætte samarbejdet.  
 
Sluttelig skal det blot slås fast, at det fortsat er SSU’s ambition at være med til at 
skabe de bedste betingelser for den enkelte spiller, samt at være en vigtig brik i 
udviklingen af nye danske spillere i verdensklasse samtidig med, at det sociale 
aspekt bevares. 
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USU 
 
Formand: 
Lone Klamer 
 
Næstformand/kasserer: 
Christian Finderup 
 
Holdturnering: 
Karen Margrethe Hallarth 
 
Spillerregistrering: 
Ulla Maltesen 
 
U19-leder: 
Jørgen Bay 
 
U17-leder: 
Inge Erbo Mortensen 
 
U15-leder: 
Dorte Friis 
 
U13-leder: 
Ole Colberg 
 
U11-leder: 
Jesper Jensen 
 
Fællesrejser/M-rækken: 
Lis Haugaard Jensen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
AFSLUTTENDE BEMÆRKNINGER 
Jeg vil endnu engang slutte spilleudvalgets beretning af med at takke 
bestyrelse, øvrige udvalg, KBKr., DBF, klubberne og ikke mindst SSU-
medlemmerne for et godt samarbejde og på gensyn til næste sæson, hvor der 
venter nye udfordringer og spændende opgaver. 
 
 
Ungdomsudvalget 
v/ Lone Klamer 
 
Denne beretning skrives i en stund, hvor aktiviteter som åbne turneringer, SM for 
hold, DM individuelt og for hold, DMU samt Grand Prix turneringer stadig 
resterer på aktivitetsplanen.  
 
Igen i år har vi haft stor hjælp fra klubbernes side med hensyn til afholdelse af 
SM, DM, kredsmatcher m.m., hvilket vi er meget taknemmelige for. 
 
Efterlyst af klubberne sidste år holdt vi i januar et møde med klubberne, hvor der 
som altid var en god debat og forslag om ændringer og nye tiltag, meget som vi 
vil kunne tage med i vores planlægning fremover. Vi kunne dog godt tænke os et 
større fremmøde af klubberne. 
 
 
HOLDTURNERINGEN. 
Holdturneringen er som sagt ikke afsluttet endnu. Finalerne bliver afviklet i 
Taastrup som HIDTIL, og efter A-finalerne ved vi, hvilke hold, der skal 
repræsentere Sjælland ved DM for hold.  
Fra sæsonstart bliver der i lighed med øvrige sæsoner tilmeldt hold, trukket hold 
og atter nye tilmeldt, og afslutningsvis er der ca. 320 hold med i vores 
holdturnering.  
 
 
ÅBNE TURNERINGER. 
Fordelingen af åbne turneringer ligger for Mester- og Eliterækkens vedkom-
mende hos DBF, der sammen med kredsrepræsentanter fordeler turnerin-gerne 
blandt de klubber, der har søgt. For de øvrige turneringer er det de enkelte 
kredse, og på Sjælland er det Ulla Maltesen, der er koordinator for klubberne. I 
U11A gruppen i år har det været et problem at gennemføre de mange 
turneringer i forhold til de få spillere, der er, og ser vi generelt på U11gruppen 
hænger turneringerne, der tilbydes ikke sammen med de spillere, der er. Vi har 
fokus på det, og håber at finde en løsning til den kommende sæson. Der har 
endda været forslag om at arrangere en U10 turnering inden sæsonstart. 
 
 
KLASSIFIKATION. 
Klassifikationen er jo et rigtig godt arbejdsredskab for spillere, ledere og kredse. 
Da hele klassifikationssystemet blev omlagt i starten af sæsonen, kom vi rigtig
skidt fra start. Det er nu på plads, og vi har fået et system, der er nemt at 
håndtere og nemt at arbejde med. Vi valgte i år igen at give point til SM, da de 
øvrige kredse også gør det, og så mente vi ikke, det skulle ligge vores spillere til 
last., selv om vi på kredsplan får spillere op i en række, de ikke tilhører på 
landsplan. Der er stor debat om ranglister, idet DBF ikke seeder efter dem. Det 
er svært at forstå for spillere, forældre og ledere, men for DBF er det vigtigt at slå 
fast, at det kun er en retningslinie, men samtidig også en adgangsbillet til Grand 
Prix afslutningen. 
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SAMLINGER. 
Vi holder stadig samlingerne for U11, U13 og U15 en gang om måneden, og det 
er oftest klubber, der har spillere med i den respektive årgang, der lægger hal til. 
 
 
KREDSMATCHER. 
Vores årlige kredsmatch foregik i Hillerød i år, og for første gang i mange år var 
Sjælland ikke helt overlegen. Vi delte sejrene mellem os, men vi håber, at dette 
samarbejde med København vil fortsætte, for det er en hyggelig måde at starte 
sæsonen på.  
Meget beklageligt blev vores kredsmatch for U11 og U13 kun afviklet for U13. 
Fyn - som er arrangør - havde problemer med at skaffe haller, og på et UEU 
møde i januar blev det vedtaget, at kunne Fyn ikke magte at arrangere en sådan 
match, måtte andre kredse tage over. Det er specielt vigtigt for vores U 11 
gruppe, da de ikke har så mange andre aktiviteter i forvejen. 
 
 
FÆLLESREJSER. 
Vores fællesrejser i de yngre årgange er der stor tilslutning til. Det har knebet 
noget mere for U19. Ofte har vi ikke kunne sende både gruppeleder og træner af 
sted med de få spillere, der bliver tilmeldt. Det ville være en alt for stor 
økonomisk belastning for spillerne. Vi overvejede også at droppe tilbuddet om 
fællesrejser for U19, men på vores klubmøde tilkendegav klubberne, at det ville 
være et tab for den store årgang, som rykker op nu. Så må vi jo håbe, at de 
benytter tilbuddet til den kommende sæson.  
 
 
SJÆLLANDSMESTERSKABERNE. 
SM er sammen med holdturneringen vores flagskib. I år deltog omkring 2200 
spillere fra ca. 90 forskellige klubber. Her er det igen svært at arrangerer en U19 
B turnering, og vi har været nødt til at slå den sammen med U19A i 
doublerækkerne. I Taastrup er det svært at kunne afvikle så mange kampe, som 
det kræver for elite- og mesterrækken, så vi skal til den kommende sæson finde 
ud af en anden måde at gøre det på.  
 
 
DANISH JUNIOR CUP. 
Det er altid en ære at blive udtaget til at spille DJC for Sjælland. Her får spillerne 
prøvet kræfter med de bedste spillere i Europa, og det kan være svært som 
kredshold at gøre sig gældende i forhold til de andre landes landshold. Derfor er 
det flot, når vores spillere kan hente medalje med hjem. 
 
 
DM 
SBKr. skal i år afholde U13 DM individuelt i samarbejde med Herlev/Hjorten 
Badminton. Det sker den 5. og 6. marts 2005. 
 
 
DMU 
I år prøver DBF noget nyt, idet DMU for alle aldre og alle rækker bliver lagt i 
Grindsted. Sjælland udtager også spillere til dette arrangement, men vi 
arrangerer ikke fællesrejser i lighed med de andre år. Det er alt for stor en udgift 
for os, idet vi skal dække udgifterne til transport/overnatning og bespisning for de 
spillere, der har meldt sig til og i sidste øjeblik ikke ønsker at benytte det 
alligevel. 
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VETU 
 
Formand: 
Anker Blauenfeldt 
 
Næstformand/individuelle 
Turneringer/klubkontakt: 
Søren Nielsen 
 
Holdturneringen: 
Tonny Brohus 
 
Sekretær/klassifikation/fødsels- 
dagsregistrering: 
Jonas Pedersen 
 
Suppleant: 
Jan Kryger 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

MANGE GODE TIMER. 
Vi har også i år haft mange gode oplevelser med badmintonsporten og ser frem 
til endnu flere hyggelige timer. De unge, vi er omgivet af, er først og fremmest 
nogle dygtige spillere, men samtidig også nogle utrolige søde og rare unge 
mennesker at omgås og rejse med, og det er med til at gøre det sjovt at være 
frivillig leder. 
Jeg vil gerne takke spillere, klubber, DBF, dommere og de mange frivillige ledere 
vi til daglig er i kontakt med, for et godt samarbejde. En særlig tak til SBKr’s 
bestyrelse og til mine medlemmer og trænere i USU for et altid positivt og stort
stykke arbejde som jo ikke er slut endnu. 

 
 
 
Veteranudvalget 
v/ Anker Blauenfeldt 
 
 
I den nu snart forgange sæson måtte VETU sige farvel til udvalgets sekretær 
Jeanette Koldsøe. Udvalget konstituerede sig herefter ved en rokade, så 
suppleanten Jonas Pedersen indtrådte i udvalget og Jan Kryger fra Solrød 
Strand indtrådte som suppleant. 
 
 
HOLDTURNERINGEN 2004-2005. 
Det samlede antal hold ligger meget tæt på sidste sæson, som fordeler sig som 
følger:  
 
40+ 
2 Eliterækker af 8 hold 
2 Mesterrækker af 8 hold 
4 A-rækker af 8 hold 
4 B-rækker af 10 hold 
 
50+ (4+4) 
2 rækker med henholdsvis 6 og 8 hold 
 
50+ (6+2) 
2 rækker med henholdsvis 7 og 8 hold. 
 
Holdturneringsreglementet er i år strammet op omkring udeblivelse/ afbud, og 
her tænkes på § 17stk. a, b og c. Tre klubber i elite-rækken og en i mester-
rækken stiftede bekendtskab med denne paragraf.
De tre elite-klubber havde dog selv placeret sig i nedrykningsspillet, således at 
kun mester-rækken klubben blev tvangsflyttet til nedryknings-spillet. 
Der er i skrivende stund trukket 3 hold. Et i elite-rækken, et i B-rækken og 
endelig et i 50+ (6+2). Der er indkommet og behandlet en protest, der 
omhandlende styrke i holdopstillingen.  
Den nye klubskifteregel samt overgangsregel har været lidt vanskelig at forklare 
for klubberne, men ved fælles hjælp er det lykkedes. 
Klubbernes indtastning af resultater til Infosport er nu meget tilfreds-stillende. 
Idrætssystemet er blevet så populært og belastet, at man primo februar måtte 
installere ny større og hurtigere server.  
Svarprocenten ligger på ca. 90 %, hvilket er meget tilfredsstillende. Med hensyn 
til udfyldelse af holdsedler ser det stadig slemt ud. Der mangler stadig 
kampnumre, hvilket turneringsledelsen selvklart ikke helt forstår, når man 
indtelefonerer resultatet og ikke kan aflevere dette uden kampnummer.  
Klubnavne mangler stadigvæk på alt for mange sedler. Der vil i næste sæson 
blive strammet op på dette område. 
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Efter udsendelsen af holdturneringsprogrammet ultimo maj, var der stadig 
mange klubber, som returnerede tider, som ikke opfyldte reglementet. Disse 
blev ikke påsat programmet i Infosport.  Klubberne bedes derfor skærpe 
opmærksomheden især på §8 og 9 til den kommende sæson.   
Med hensyn til flytning af kampe, må det konstateres, at der stadig forekommer 
en del flytninger. 
Det ser ud til, at ikke alle klubber er bekendt med holdturnerings-reglementet, 
som sidste sæson blev forsøgt gjort tydeligere på dette punkt i forhold til 
tidligere – også her vil der blive strammet op overfor ikke korrekte flytninger og 
placeringer af holdkampe.   
Det er som vanligt for tidligt at udtale sig om slutresultaterne endnu, så hvor 
medaljerne skal hen i år, og hvem der bliver op- henholdsvis nedrykkere må 
vente. 
Holdturneringen afsluttes i år 2-3 april. 
 
Solrød Strand gør sig stadig godt bemærket med 2 hold i elite-rækken, et i 
mester-rækken og et i B-rækken.  
 
Veteran 50+ (4+4) har to puljer, hvor de to puljevindere mødes i Finale-kamp 
den 1. maj i Hillerød. 
 
Veteran 50+ (6+2) har ligeledes to puljer, som også spiller finale Hillerød 
samme dag.  
 
 
KREDSMATCH I NÆSBY VED ODENSE PÅ FYN. 
Den "traditionelle" kredsmatch mod Københavns kredsen, Fyns kredsen og en 
samlet jyllandskreds blev ikke afholdt i denne sæson, da EBU havde valgt at 
lægge deres mesterskaber så tæt på, at det ikke var muligt at gennemføre dette 
arrangement. 
Det er allerede nu udmeldt at kredsmatchen 2005 vil blive afholdt. 
 
 
Året 2004 bød på mange arrangementer indenfor veteraner startende med: 
 
DM I ALBERTSLUND. 
Vi fik igen et meget flot gennemført DM, hvor vi var vidende til en masse flotte 
og spændende kampe. Albertslund havde gjort meget for at lave et godt 
arrangement, og de skal have stor ros for, at det lykkedes. De sjællandske 
spillere viste endnu engang, at de har stor klasse. Af de 30 rækker, der blev 
afviklet, havde vi sjællandske vindere af halvdelen af finalerne, med 11 hele og 
4 halve mesterskaber til følge. Desuden fik vi 8 hele og 5 halve sølvmedaljer, og 
en masse bronze. 
 
 
EM i ALMUNECAR – SPANIEN. 
Vi har ved de seneste EM'er haft mere eller mindre gode spillesteder, men i 
Spanien gik det hele næsten op i en større helhed. Vi var indkvarteret på et 
hotel ca. 50 m fra vandet, og yderligere 50 m væk var hallen, som trods lidt lav 
højde, var særdeles god at spille i. Spaniolerne havde lagt mange kræfter i 
arrangementet, for at vi skulle få et godt arrangement. At det lykkedes, kan alle 
vi danskere skrive under på. Vi havde en herlig uge i det sydlige Spanien, og 
resultaterne viser med al tydelighed, at vi syntes om stedet. Danmark fik 10 
guld, og heraf gik de 6 hele og 2 halve til sjællandske spillere, yderligere 4 hele 
og 2 halve sølvmedaljer gik til sjælland samt flere bronze. 
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BREDU 
 
Formand: 
Mette Bjersing 
 
Minikasserer: 
Bjarne Eriksen 

SM I HILLERØD. 
Traditionelt fristes man næsten til at sige, blev de sjællandske mesterskaber 
afviklet i Hillerød. Traditionelt var det den "gamle garde", som stod for 
afviklingen, og vi må jo indrømme, at bedre kan det næppe gøres. Hallen er 
perfekt at spille i, og alt forløber i god ro og orden. Vi var igen i år vidende til en 
hel masse spændende kampe og særdeles flotte finaler. En stor tak fra spillere 
og ledere rundt omkring fra Sjælland, som gerne kommer tilbage næste år. 
 
 
VM I KUALA LUMPUR – MALAUSIA. 
Af en eller mærkelig grund lykkedes det for det Internationale Badminton 
Forbund at bringe støj og uorden i aktivitetskalenderen ved i samme år som vi 
har EM, også at lave et VM. 
Trods den dårlige planlægning fra IBF, lykkedes det at sende et godt og meget 
kvalificeret hold af sted til Malaysia. Hotel og hal var i og for sig ganske 
udmærket, idet hotellet ved tidligere lejligheder har huset danske spillere, og 
hallen har været brugt til andre store arrangementer. Men der var dog en hel del 
mangler, og specielt omklædnings- og bade-faciliteter kunne have været meget 
bedre. Dette til trods, lykkedes det de danske spillere at spille lige op med de 
mange spillere fra østen, som jo er vant til den varme og meget fugtige luft. 
Sjællands spillere holdt sig ikke tilbage, idet vi fik 4 hele og et halvt mesterskab 
samt en hel og 2 halve sølvmedaljer, og yderligere en bronze. Flot resultat, og 
en stor tak til spillerne, som ydede en kæmpe indsats. 
 
 
HOT’e EMNER I NÆSTE SÆSON. 

• For at sikre, at klubberne i langt større grad end tilfældet er nu, 
fremsender rettelser på deres spilleres spillerdata omkring klubskifte, 
nye spillere osv., vil VETU udsende huskelister inden tidsfristen for 
ændringer udløber og rykkere efter fristens udløb til klubberne for at få 
bragt orden i spillerdata. Da lovene allerede i dag hjemler mulighed for 
fremsendelse af bødeforlæg for forsendt indsendte ændringer vil dette 
efterfølgende ligeledes kunne bruges som middel – selvfølgelig for at 
spillerdatabasen kan bruges til de rette formål. 

 
• Der har i et par år været tale om at indføre en ”Elitekvalifikation af 

veteranspillere” - dette kræver selvfølgelig et udspil fra DBF. 
SBKr./VETU er i gang med overvejelser til dette, men vi kan ikke gøre 
det for SBKr. alene. Det ville efterfølgende betyde, at vore nye 
Eliterækkespillere ikke kunne deltage i turneringer, hvor bedste 
individuelle række fortsat ville være benævnt Mesterrækken. 

 
 
AFSLUTNING. 
Veteranudvalget vil gerne sig tak til de klubber, ledere og spillere, som vi har 
haft kontakt med i sæsonens løb. Vi glæder os til at se jer alle i den nye sæson. 
Også en tak til kredsens øvrige udvalg og bestyrelse for den forgangne sæson. 
En tak skal også lyde til kredsenes veteranledere, samt DBF/VETU for det gode 
samarbejde, der har været i årets løb. 
 
 
 
Breddeudvalget 
v/ Mette Bjersing 
 
Breddeudvalget er ved sidste repræsentantskabsmøde konstitueret med 1 
formand og 5 medlemmer. Bjarne Eriksen, Birgit Eriksen, Otto Fredskilde, Lars 
Hammergren, Eric Leonhard og undertegnede. Vi har tidligere haft kredsens 
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Udvalgsmedlemmer: 
Lars Hammergren 
Birgit Eriksen 
Otto Fredskilde 
Eric Leonhard 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

breddekonsulent tilknyttet udvalget som inspirator og ideskaber, men han 
fratrådte sin stilling pr. 1/7 2004 og det har vi kunnet mærke specielt i forhold til 
opfølgning på den nye holdturnering for breddespillere. Det vender jeg tilbage til 
længere henne i beretningen. 
 
Overordnet betragtet har vi haft en lidt blandet sæson. 
 
Vore træningssamlinger før jul for U9 og U11 måtte aflyses hver gang på grund 
af alt for få tilmeldte. Vi har været noget fortvivlede over, at det ikke har været 
muligt at trænge ud med budskabet om dette gode tilbud. De er målrettet til 
børn, der ikke er begyndt at spille turnering endnu og som gerne vil ud at træne 
sammen med børn fra andre klubber. Det er samlinger af 3 timers varighed, 
hvor forældrene undervejs bliver inviteret til forældremøde, hvor der fortælles lidt 
om det at have et badmintonbarn og hvilke tilbud og muligheder, man har i den 
enkelte klub. Vi bruger også tid på at snakke etik og hvad god opførsel er. Ikke 
mindst hvordan man som forældre skal opføre sig, når barnet begynder at spille 
kampe/turneringer. Her efter jul er det dog lykkes at få afviklet en samling. Vi 
ændrer strategi til næste år, men appellerer også til klubben om at kanalisere 
vores indbydelser ud til de rette målgrupper. 
 
Pensionistturnering for 60+ og efterlønnere er afviklet for en meget lille skare i 
Ølstykke i efteråret. Igen her er det svært at trænge ud til de rette. Og de er 
vores indtryk, at den gruppe spillere har mange lokale aktiviteter, som de selv 
arrangerer på tværs af klubber og Ældresagen er også et aktivt tilbud, vi 
konkurrerer med. Så det er også svært at trænge igennem her. 
 
Nytårsturneringen er ikke blevet afviklet i år, da der ikke var en weekend mellem 
jul og nytår. Vi har ideer om at ændre dette koncept til næste sæson. 
 
BegynderCUPs for børn mellem 7 og 14 har vi afviklet 3 af i denne sæson. Har 
vi midler tilbage arrangerer vi 1 mere, hvis vi kan finde en hal og en weekend. Vi 
har også her haft en faldende tilslutning i forhold til sidste år, og 1 har vi været 
nødsaget til at aflyse. Men disse turneringer har sin berettigelse og vi fortsætter 
med dem til næste år. 
 
Den nye holdturnering, som blev lanceret til denne sæson blandt andet med 
stort forarbejde af vores breddekonsulent Preben Nørgaard og Per Jacobsen fra 
Seniorudvalget, må jeg erkende ikke har været klar nok i budskabet i forhold til 
den spillergruppe vi skulle motivere til at deltage. 
Vi har i vores iver sigtet alt for bredt og med det resultat, at vi har haft alt for 
bred styrkeorden. 15 hold var tilmeldt ved sæsonstart fordelt på 3 puljer, og i 
skrivende stund er jeg ikke sikker på at andet end 1 pulje stadig kører. Det må vi 
erkende ikke har været en succes. Vi tager det hele op til revision sammen med 
vores nye breddekonsulent Helle Skovgaard, så vi kan tilrette tilbuddet til det, 
klubberne efterspørger. Vi tror stadig, at ideen med mindre hold og geografisk 
tæt placerede hold, er i harmoni med de behov og ønsker I har i klubberne. Vi 
hører meget gerne inputs fra jer klubber, da tilbuddet er til for jeres og ikke 
kredsens skyld. 
 
Sagt med andre ord har vores aktivitetsniveau langt fra været tilfredsstillende i 
år, vi har måttet aflyse gode aktiviteter. Det er fortvivlende. Vi er godt klar over, 
at det i klubberne også er svært at nå at formidle alle disse tilbud videre, og de 
målgrupper vi stiler mod, er ikke vidende eller vant til selv at være opsøgende i 
forhold til, hvilke tilbud, der er. Derfor er det yderst vigtigt, at vi har tæt kontakt til 
jer klubber og at I overvejer en kontaktperson, der ikke er belastet af andre 
opgaver i klubben, men som kan sikre, at de tilbud vi udbyder havner til de rette 
spillere. Vi har ikke resurser til at ringe ud og følge op efter hver invitation, men 
hører gerne fra jer, hvis I mener der er andre måder, at gøre dette på. Men vi 
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UDU 
 
Formand: 
Birgit Eriksen 
 
Trænerkursus 1+2: 
Preben Nørgaard 
 
Hjælpetrænerkursus/ 
budget: 
Pia Koch 
 
Trænerkursus 3+4/ 
tilmelding til DBF-kurser: 
Linus Fugl 
 
Hjælpetrænerkursus: 
Pernille Johansen 
 
Temakursus: 
Nicolai Tønnesen 
 
Minikasserer: 
Bjarne Eriksen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

giver ikke op, nu har vi en ny breddekonsulent i folden, som har mange nye 
ideer, som vi glæder os til at dele med jer. 
 
Til sidst vil jeg gerne takke udvalget for nogle gode møder og tak til Otto 
Fredskilde, der har valgt at stoppe efter denne sæson.  
 
 
 
Uddannelsesudvalget 
v/ Birgit Eriksen 
 
 
INDLEDNING. 
Uddannelsesudvalget (UDU) har i den forgangne sæson diskuteret økonomi, 
grænseflader og budget mere end vi normalt gør, grundet kredsens økonomiske 
situation. 
UDU har indtil Repræsentantskabets møde afholdt ca. 4 møder. Vi startede 
med sommermødet, hvor hele sæsonen blev planlagt, indbydelser m.m. 
gennemgået. Hvert møde har altid haft økonomi på dagsordenen, så det har 
været hårdt, men alligevel har vore møder altid mundet ud i glæde ved at lave 
kurser, udvikle kurser til gavn for kredsens klubber. Vi har haft glæde sammen 
at diskutere vores faglige indhold, hvordan vi kan gøre netop vore kurser bedre, 
og vi har haft en glæde ved at stå sammen i UDU og få det maksimale ud af de 
midler, der er blevet stillet os til rådighed. 
Og dog, har vi måttet gå på kompromis med afholdelse af vore kurser ved at 
afholde/slå to kurser sammen til en weekend. Dette vil ikke finde sted i næste 
sæson, da kurserne vil blive afholdt over to weekends, hvad også DBF ønsker. 
Vores Mentorordning har vi måttet droppe p.g.a. pengemangel. Vi besluttede, at 
vi hellere ville lave kurser, men selvfølgelig er det en kedelig tendens, og vi 
håber - når økonomien bliver lidt bedre - at denne ordning vil komme tilbage, da 
det er en god mulighed for de unge trænere at få mere erfaring samt lære noget 
af kredstrænerne. 
 
 
KURSER. 
I slutningen af september havde vi indbudt til Hjælpetrænerkursus i Karlslunde. 
Her meldte sig 17 deltagere. Kurset var nomineret til 20 kursister, men vi valgte 
at gennemføre trods et lille underskud. Teknikdelen på kurset gik bedre denne 
gang. 
Ansvarlige for dette kursus var Pernille Johansen og Pia Koch 
I november afholdt vi T 1 + T 2 (Trænerkursus 1 + 2). Over 50 kursister havde 
meldt sig. Det er selvfølgelig rart at have så mange kursister på kursus, men da 
kredsen står for kvalitet, var kursuslederen Preben Nørgaard sat på en stor 
opgave med at få kurset til at hænge sammen, idet der også er kommet en ny 
underviservejledning samt, at kurset er forbedret en smule. Det var således 
trætte kursister og undervisere, der tog fra Sorø Hallen den søndag aften. 
Vort Inspirations/temakursus i begyndelsen af december måtte vi desværre 
aflyse grundet få tilmeldinger. 
I marts afholder vi endnu et temakursus, som Nikolai Tønnesen har ansvaret 
for, og emnet er denne gang skadesforebyggende træning, hvor kursisterne 
bl.a. skal arbejde med ”Swiss balls” Vi håber mange vil melde sig til dette 
kursus. 
I begyndelse af maj afholder vi vores T 3 + T 4, hvor vi håber rigtig mange 
melder sig. Linus Fugl er ansvarlig. 
Disse kurser kan man også se på Kredsens hjemmeside www.sbkr.dk under 
UDU. 
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DU 
 
Formand: 
Jørn Weirsøe 
 
Minikasserer: 
Heidi Olesen 
 
Udkaldsleder: 
Jack Schytt 
 
Medlemmer: 
Ellen Schytt 
Otto Fredskilde 
 
Suppleant: 
Tom Østrøm 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SAMARBEJDE MED DBF. 
Vore kursusgebyrer fastsættes af DBF, der også har en pulje som bliver 
udbetalt som et tilskud pr. kursist pr. kursus. Tilskuddet er gradueret T1 og T2 
får et større beløb, mens T 3 og T 4 får et mindre beløb. I september meddelte 
DBF kredsene, at disse tilskud ville blive mindre, hvorfor vores underskud bliver 
større, og da vores budget er lavet i februar måned og lavet med de 
oplysninger, som vi normalt får, har det naturligvis givet problemer med at få 
regnskabet til at hænge sammen. Det ser dog ud til, at puljen ikke er opbrugt, så 
kredse, der afholder disse kurser, kan være heldige at modtage yderligere 
tilskud. 
Hvis det bliver DBF’s politik fremover, bliver vi nødt til at pålægge DBF, at 
kredsene må forhøje deres kursusgebyr. Dette vil vi naturligvis tage op på 
kredsenes møde med DBF’s Instruktør- og trænerudvalg (ITU)!! 
 
 
AFSLUTNING. 
UDU skal have ny formand fra sæsonen 2005 og fremefter. 
Det er en mærkelig fornemmelse at skrive denne beretning – min sidste – ja, jeg 
har lavet beretning til kredsens repræsentantskabsmøde siden jeg blev valgt til 
USU formand i 1976, men jeg ved også, at jeg efterlader et UDU med dygtige 
ledere, store idealister og ikke mindst de brænder for SBKr for at udvikle og 
uddanne trænere til gavn for klubberne på Sjælland. 
 
Til slut skal lyde en stor tak til klubberne, bestyrelsen og de øvrige udvalg, og 
ikke mindst til mine UDU- kollegaer. Jeg vil selvfølgelig savne jer, jeres måde at 
være på og vores mange gode snak om uddannelse, men jeg ved også, at I kan 
stå på egne ben, så derfor vil jeg slutte med at ønske jer HELD OG LYKKE !!! 
 
 
 
   
Dommerudvalget 
/Jørn Weirsøe 
 
 
Så er der igen gået næsten en hel sæson. Nedenfor et pluk af de vigtigste 
begivenheder/hændelser i den forløbne sæson 2004 – 2005, som de har taget 
sig ud indtil nu. 
 
Dags dato er vi 35 dommere fordelt som følger: 2 passive, 7 dommeraspiranter, 
1 seniordommer, 2 dommere, 15 kredsdommere og 8 forbundsdommere. I 
sæsonens løb har vi fået en udmeldelse fra 1 passiv dommer og  1 
seniordommer. 1 kredsdommer, Lars Thor Jensen, har ønsket at gå over i de 
passives rækker. Stor tak til dem for deres virke for badmintonsporten. Vi har 
fået 6 nye dommeraspiranter: Finn Diwas-Nielsen, Anne Frederiksen, Casper 
Hupfeld, Jens Møller Madsen, Jesper Rigtrup og Martin Skovgård. Velkommen 
til dem, som vi tror og håber at få stor glæde af. Dommer Kenneth Bay Jensen 
er opgraderet til kredsdommer og kredsdommer Tommy Kreutzfeldt er 
opgraderet til forbundsdommer. Tillykke til dem. 
 
I starten af sæsonen afholdt vi det sædvanlige Brush Up møde, som der, 
traditionen tro, var mange deltagere til. Rart at se at så mange af dommerne 
igen er interesseret i at få deres viden ført up to date og få de sidste nye 
reglementsændringer, der er kommet i sommerens løb. 
 
Vi gennemførte i september måned et dommerkursus. Vi havde 6 interesserede 
kursister. Alle 6 bestod dommereksamen og vil i denne sæson virke som 
dommeraspiranter. Dejlig at så mange, også unge mennesker, har interesse for 
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den gren af badmintonsporten. Tak til underviserne Finn B. Nielsen og Jack 
Schytt  - også tak til Otto Fredskilde, som har gjort et stort arbejde for at gøre 
disse 6 kursister interesserede. Vi vil igen i den kommende sæson forsøge at 
afholde dommerkursus i starten af sæsonen. 
 
Sæsonen er forløbet tilfredsstillende med hensyn til udkald. Vi har kunnet 
dække alle udkald - undtaget enkelte i stærkt bemandede weekends. Vi har dog 
i flere tilfælde fået en uvurderlig hjælp fra dommere under KBKr., som vi til 
gengæld også har hjulpet. Vi har et fortræffeligt samarbejde om at hjælpe 
hinanden med dommere i de tilfælde, hvor det kan lade sig gøre. En stor tak til 
KBKr. for dette samarbejde. I denne sæson er vi igen, et par gange, kørt over 
Storebæltsbroen og hjulpet FBKr på Fyn.  
 
SBKr’s DU har i den forløbne sæson holdt 3 DU-møder. 
 
Alt taget i betragtning en ganske udmærket sæson, hvorfor der skal lyde en tak 
til DBF, SBKr., klubberne og dommerne for sæsonen 2004 - 2005. 
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Årsregnskab 2003/2004 for Sjællands Badminton Kreds 
 

Resultatopgørelse for perioden 1. juli 2003 – 30. juni 2004 
 
 
 Regnskab 

2002/2003 
Regnskab 
2003/2004 

Budget 
2003/2004 

Budget 
2004/2005 

INDTÆGTER 
    

Kontingenter 
     

Kontingenter fra klubber…………………..  824.583  787.316  840.000   816.000 
     

UDGIFTER 
    

Sportsarrangementer 
    

Seniorudvalget  145.835   117.394  178.000    153.000 
Veteranudvalget  -15.814    -19.486  -2.000      - 7.000 
Breddeudvalget  32.142     65.105  60.000      60.000 
Ungdomsudvalget  177.404   187.072  241.000    226.000 
Uddannelsesudvalget  92.779     74.632  64.000      60.000 
Dommerudvalget  27.540     21.623       22.000x       22.000 x
Sportsarrangementer i alt………………….  459.885   446.340  563.000    514.000 

       25.000     25.000      30.000      48.000 Breddekonsulent 

Aktivitetspulje 
       20.000      12.000 

Administrationsudgifter 
    

Mødeudgifter  107.503     85.597  125.000     105.000 
Kontorhold- og øvrige omkostninger  276.490   208.050  142.000     169.000 
Håndbog og andre eksterne udgifter  -32.414    -33.165  -30.000     -35.000 
Administrationsudgifter i alt………………  351.578   260.482  237.000    239.000 
     
Resultat af kredsens primære drift…………...  -11.881      55.494  -10.000        3.000 
     
Renteindtægter……………………………….  9.154        4.791  10.000        3.000 
     
Regnskabsårets nettoresultat……………...  -2.727      60.285  0         6.000   
 
X kr. 6.000 yderligere ved afholdelse af dommerkursus. 
 
23. februar 2005  / Bjarne Thor Jensen 
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STATUS pr. 30. juni 2004 
 

AKTIVER: 
 
 

Omsætningsaktiver 
Beholdninger: 
 Beholdninger af bolde    12.712,50 
  
Tilgodehavender: 
 Udestående fordringer hos klubber    304.898,20     
 Forudbetalinger og udlæg   2.200,00   
 Diverse debitorer   64.632,48   
Tilgodehavender, i alt    371.730,68 
 
 
Likvide beholdninger: 
 Kassebeholdning   0,00 
 Postgirokonto   16.149,11 
 Danske Bank, konto 713 838   775.400,05 
Likvide beholdninger, i alt  791.549,16 
  
OMSÆTNINGSAKTIVER, i alt  1.175.992,34 
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PASSIVER: 
 
 
Egenkapital 
 Saldo pr. 1. juli 2003  1.033.976,12 
 Overført af årets resultat 60.285,21 

Egenkapital, i alt  1.094.261,33 
 
Hensættelser  0,00 
 

Kortfristet gæld 

 Skyldig A-skat 41.413,00 
 Skyldig AM- & SP-bidrag 9.991,00 
 Andre skyldige omkostninger    775,76 

Kortfristet gæld, i alt  52.179,76 
 

Langfristet gæld 
 SSU’s ungdomskonto 23.372,50 
 Udviklingsfonden hidrørende fra SBKr’s jubilæum 6.178,75  
   29.551,25 
 
PASSIVER, i alt  1.175.992,34 
 
 

Drøsselbjerg, den 5. september 2004 
 

Bjarne Thor Jensen 
kasserer 

 
Ovenstående regnskab har vi revideret, hvilket ikke har givet anledning til bemærkninger. Likvide 
beholdninger er afstemt med foreliggende bank- og giroudskrifter. 
 

Drøsselbjerg, den 20. oktober 2004 
 

 
 Sign.                                                                                                              Sign. 
 Anders Hebo                                                                   Franz Krag 
                      revisor                                                                           revisor 
 
 
 


